
PROTOKÓŁ NR 28/18

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 26 czerwca 2018 (I część) oraz 30.07.2018 (II część)

Posiedzenie rozpoczęło się 26.06.2018 o godz. 12:00

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr, Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Anna Klepacz

2.  Dorota Piotrzkowska - Dyrektor Szpitala Bukowiec

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Wyjazd do Szpitala „Bukowiec” na spotkanie z Dyrektor Szpitala.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad  1. Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej poinformowała  Radnych  o  planie

posiedzenia komisji. Został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad 2. Członkowie komisji wyjechali do Szpitala, gdzie mieli się spotkać z Panią Dyrektor Szpitala aby

omówić problemy zgłoszone przez mieszkańców, dotyczące funkcjonowania Szpitala. Ponieważ P. Dyrektor

musiała pilnie wyjechać, do spotkania nie doszło.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej przełożyła spotkanie

na inny termin, który uzgodnili z P. Dyrektor.

Kontynuacja posiedzenia w dniu 30.07.2018.

Radni, członkowie  Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej spotkali się z Dyrektor Szpitala „Bukowiec”.

Przekazali zastrzeżenia zgłaszane przez mieszkańców dotyczące funkcjonowania szpitala. Chodziło o rozkład

jazdy mikrobusów, którymi  przemieszczają się mieszkańcy Kowar, zmuszeni jechać na badania do Szpitala

„Bukowiec” lub do specjalistów. Niestety takiego rozkładu nie było w Szpitalu wywieszonego.

Mieszkańcy mieli zastrzeżenia do funkcjonowania oddziału rehabilitacji. Zostali oprowadzeni po tym

oddziale, uwagi mieszkańców były nieprawdziwe. 

Ad 3. Pani Dyrektor Szpitala  zwróciła uwagę na brak oświetlenia  wokół  jednostki,  w pobliżu są

budynki zamieszkałe przez mieszkańców Kowar.

Ad. 4 Po  wizji  w  ZOL-u  i  pomieszczeniach,  gdzie  usytuowany  jest  basen  wraz  z  pozostałym

wyposażeniem, Radni zakończyli posiedzenie komisji.



Wnioski komisji:

1.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje do Pani Burmistrz aby rozpocząć pertraktację z Dyrektor

Szpitala „Bukowiec” o oświetleniu na zewnątrz Szpitala. Chodzi o to, że w pobliżu Szpitala usytuowane są

budynki mieszkańców Kowar.

Według członków komisji U.M. winien współfinansować zakup punktów świetlnych (słupy są).

2. Dyrektor Szpitala :Bukowiec prosi o współfinansowanie budowy drogi dojazdowej do szpitala. Droga jest w

fatalnym  stanie.  Wniosek  komisji  dotyczy  zastanowienia  się  nad  pozyskaniem  środków  z  zewnątrz  na

współudział w finansowaniu budowy tej drogi.

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

 Zofia Ujma                                                                                                Krystyna Konieczna


